



Publication	Al Eqtisadiyah	Page	43
Date	Tuesday April 03, 2012		
Country	KSA / Pan Arab		
Circulation	101,514	OTS	233,482
COST	SR 17,914	Size	1/7
Article Type	Agency Generated Release		

Color

No

## BUPA ARABIA SIGNS WITH ALBIR SOCIETY TO PROVIDE FREE HEALTH INSURANCE FOR ADDITIONAL 297 ORPHANS

### بوبا العربية توقع مع البر لتغطية 297 يتيماً إضافياً



ومنذ بداية إبريل عام 2011، وقعت بوبا العربية عدداً من اتفاقيات تقديم فرص التأمين الصحي المجاني ليستفيد منها مباشرة أي من دور الأيتام الخاضعة لرقابة وزارة الشؤون الاجتماعية ودار التربية ودار الحضارة والجمعية النسائية الخيرية بجهة كما استفاد منها مركزاً دار التربية للبنات والأولاد بالرياض. ومع إبرام هذه الاتفاقية الجديدة، يشمل تأمين بوبا الطبي أكثر من 700 يتيم.

المستشفى السعودي الألماني كمستشفى يقصده الأيتام وهو من أفضل المستشفيات في جدة، ويتميز بجودة خدماته الصحية. من جهته علق السيد فهد ناظر المدير التنفيذي لعلاقات المستشفيات في شركة بوبا العربية قائلاً: «لقد سرنى هذا التصنيف الذي وضع كواحد من أفضل مستشفيات جدة فحسب، بل وكشريك متميز لبوبا العربية في برنامجنا لرعاية الأيتام».



بعد توقيع الاتفاقية

الحنيفة والرابعة التي تبذلها الوزارة في رعاية هؤلاء الأيتام. ونحن نضع أيدينا في أيديهم، ونتجه بخطى واثقة بتوقيع هذه الاتفاقية نحو تحقيق هدفنا بتغطية 3000 يتيم بالتأمين الطبي المجاني» وأضاف «يتمتع هؤلاء الأطفال اليوم بكافة مزايا التأمين الصحي لبوبا العربية وفق أرقى المعايير والمقاييس التي تميز جميع خدمات بوبا العربية». وتوجه السيد لؤي ناظر بالشكر للسيد تيمور إسماعيل، رئيس مجلس إدارة مؤسسة السلام الرائدة في خدمات الرعاية الصحية المنزلية، على ما تقدمه الشركة من جهد ودعم متواصلين في شراكتها مع بوبا العربية في برنامجها لرعاية الأيتام. وتقرر في العقد الجديد تحديد



ضمن خطتها الاستراتيجية وبالشراكة مع وزارة الشؤون الاجتماعية، وقعت بوبا العربية اتفاقيات مع جمعية البر تقوم من خلالها بتقديم التأمين الطبي المجاني لـ 297 يتيماً ترعاها الجمعية. حضر حفل التوقيع كل من السيد مازن بترجي، رئيس جمعية البر، والسيد تيمور إسماعيل، رئيس مجلس إدارة مؤسسة السلام، والسيدة سميرة باعشن، العضو المنتدب لمكتب الإشراف النسائي في جدة. من جهته أشار رئيس مجلس إدارة بوبا العربية، السيد لؤي ناظر «إن بوبا تتشرف بدعم الجهود

As part of a long term strategic plan, Bupa Arabia, the Kingdom's first specialized health insurer, has signed a new agreement with AlBir Society orphanage to provide free health insurance covering 297 children cared for by the orphanage.

The signing was attended by Mr. Mazen Batarjee, chairman of Al Bir Society; Loay Nazer, Chairman of Bupa Arabia; and Mr. Taymoor Ismail, Chairman of Al Salam Corporation. And Mrs. Samira Baeshin, deputy manager of the women's supervisory office located in Jeddah.

Founder of Bupa Arabia's corporate social responsibility program, Loay Nazer said: "It is our privilege to support the excellent work done by the Ministry of Social Affairs in caring for the orphans all around the kingdom. After this agreement I am pleased to say that we are making steady progress in our aim to cover all 3000 children at orphanages registered under the Ministry with free medical insurance. These children now receive the full benefits of the health insurance provided and are assured of getting the very best

healthcare services whenever needed.”

Loay Nazer also thanked Mr. Taymoor Ismail, Chairman of Al Salam Corporation, one of leading in home healthcare services, for the great effort and continuous support as a partner in Bupa Arabia's CSR program. Under the terms of the agreement with Al Bir Society, the Saudi German Hospital is appointed as the main provider of medical services since for many years it has been the hospital of choice for Al Bir Orphanage. Commenting on this, Fehr Nazer, Provider Relations Director at Bupa Arabia, said: “We are especially pleased at this appointment since the Saudi German Hospital is not only one of the best in Jeddah but also a leading partner in Bupa Arabia's orphans program.”

Starting in April 2011, Bupa Arabia has signed a number of agreements with orphanages located in Jeddah such as: Al Rafeef home, the Women's Welfare Centre, Dar Al-Tarbiya and Dar Al-Hadana, in addition to Dar Al Tarbiya which is located in city of Riyadh.

With the latest signings, Bupa Arabia now provides free health insurance for more than 700 orphan children. Bupa Arabia promises to be the healthcare partner for life and is always at the forefront of the health insurance industry by developing innovative services and introducing advanced technologies to continuously enhance the customer experience. In addition, Bupa Arabia puts the expertise of its specialists at the service of the community by implementing a range of social responsibility programs including public seminars on topical health issues.